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1. Actualiteiten

a. Voorraadagenda Actualiteitenstaf

Zz. Inhoudelijke onderwerpen

ET re REE (RIV)“EE
Het RIVM is gevraagd om een corona-inclusieve Volksgezondheid
Toekomstverkenning te maken. De coronacrisis wordt hiermee geplaatst in een

breder volksgezondheid- en zorg kader. De c-VTV is kwalitatiever dan gebruikelijk.

De BR-leden complimenteren de schrijvers met het stuk. Het is waardevolle input
voor gesprekken, besluitvorming, beleidsvorming en het regeerakkoord. Het

voorziet in de behoefte om uit te zoomen en meta te kijken naar wat de crisis doet.

Het RIVM wordt wel gevraagd om een check te doen op de feiten en cijfers

(bijvoorbeeld het percentage rokers is niet consistent met berekeningen uit het

preventie-akkoord).

Verder wordt nog benadrukt dat het e-magazine niet het enige product is dat wordt

opgeleverd, er zit een hele website achter. De planning is om de c-VTV eind

november aan te bieden.

b. Campagnebegeleiding i.a.v. (DCo)

De BR-leden wordt gevraagd om akkoord te gaan met de financiéle oplossing om

de capaciteit bij DPC/Campagnebegeleiding (AZ) vanaf 1 januari 2021 uit te

breiden ten behoeve van VWS met 4,5 fte voor een periode van vier jaar. De

kosten worden dan naar rato verdeeld over de drie kolommen

De BR leden gaan in principe akkoord, maar vragen DCo om samen met FEZ

inzichtelijk te maken wat dit concreet betekent voor de budgetten. Dit stuk zal nog

een keer in de BR behandeld worden.
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Aanvulling NSOB-tijdlijnen i.a.v. (NC-19)

De BR heeft tijdens de bespreking van het werkprogramma van de

programmadirectie Nafase COVID-19 op 16 oktober 2020 besloten dat de tijdlijnen
die door de NSOB zijn opgesteld zullen worden aangevuld met relevante e-mails en

informatie op basis van interviews.

De nota bestaat uit een voorstel van uitbreiding van de tijdlijnen uit de eerste golf,
en een voorstel voor thematische tijdlijnen voor de tweede golf.

De BR-leden geven aan dat de grote tijdlijn uit de eerste golf completer moet

worden gemaakt, er ontbreken daar nog bepaalde zaken. Uit die grote ‘overall’-

tijdlijn kunnen verschillende kleine tijdlijntjes worden gemaakt. Qua thematiek

geven de BR-leden aan dat voor de eerste golf de huidige thema's goed moeten

worden uitgewerkt en voor de tweede golf daarop verder moet worden geborduurd.
Er worden dus geen themalijnen gekozen voor de tweede golf.

Actie wnd. nagaan wat de evaluatie van Berenschot toevoegt aan de NSOB-

tijdlijnen.

Expertsessies i.a.v. (OBP)

In de zomer van 2020 is een project uitgeveoerd om lessen te trekken van de

aanpak van de eerste Corona-golf. Hierbij zijn expertsessies georganiseerd. De

aankomende tijd worden er eens per 3 weken nieuwe sessies gepland rondom

specifieke thema’s. De BR-leden wordt gevraagd om mee te denken over

(prioritering van) de voorgestelde thema’s en het eventueel aandragen van experts
die deel zouden kunnen nemen aan de sessies.

De BR-leden vinden het een goed idee om dit soort sessies te organiseren, ook

voor niet-covid-onderwerpen. Qua thema’s en prioritering hebben de BR-leden de

volgende aandachtspunten: goed om thema’s te nemen waar niet al andere

reflectiesessies aver worden georganiseerd (bijvoorbeeld ouderenzorg), maar juist
bredere maatschappelijke effecten, economische insteek. Dashboard en testen en

traceren staat nu laat gepland, maar zou juist eerder nuttig kunnen zijn. Voor wat

betreft de deelnemers geven de BR-leden aan dat het interessant is om niet de

‘usual suspects’ uit te nodigen.

Dsfipozode
de BR-leden om namen en thema’s door te geven aan de f¥fen

per mail.

Actualiteiten en collegiale toetsing

-  Woensdag gesproken met chauffeurs van de BR-leden over mondkapjes,
het verzoek is gedaan aan de chauffeurs om met de passagiers in gesprek
te gaan over het maken van een mondkapje. Er wordt onderzocht of op

korte termijn schermen geplaatst kunnen worden in de auto's.

-  Heisessie volgende week van 10:30 tot 15:30 op VWS.
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